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Dato/Tid/Sted: 27.06.16 / kl. 19.30 / Klaus 
Mødetype: Bestyrelsesmøde i grundejerforening 
Deltagere: Mads, Thor, Uwe, Klaus & Isabel (ref.) 
 
 
 
Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra forrige møde 
2. Henvendelser fra medlemmer 
3. Opdatering af medlemsliste – Jørgen (Thor) 
4. Status økonomi – indeværende og kommende disponeringer (Thor) 
5. Status på nuværende opgaver 

a. Ny hjemmeside (nem login og betaling) (Mads) 
b. Kontakt depotansvarlig (Uwe) 
c. 75 års jubilæum og mosteridag (alle) 
d. Beskrivelse – Hasle fællesråd (Klaus) 
e. Informations flow – Hasle F. og Solbakken (Mads/alle 
f. Ferieplan bestyrelsen – (alle) 
g. Liste over aktive medlemmer (?) 

6. Øvrig opgave forslag 
a. Fælles rabataftaler 

i. Fibia (Stofa) 
ii. Bauhaus, Silvan (også mht. udleje) 
iii. Strøm 
iv. Andet? 

7. Andet 
a. Adresseliste over bestyrelses medlemmer 
b. Eventuelt 

 
Referat: 

1. Referat fra 30.05.16 blev godkendt 
2. Alle henvendelser fra medlemmer er i blevet besvaret og håndteret 
3. Opdatering af medlemsliste er gjort. I fremtiden vil denne automatisk blive opdateret på den nye 

hjemmeside 
4. Kresten har endnu ikke adgang til grundejerforeningens Nordea konto men har fået besked om at 

han godt kan få adgang. Vi afventer adgang snarest 
5. Status på nuværende opgaver 

a. Under forsøget på at se den nye hjemmeside har One oplyst at der er malware på 
hjemmesiden, de kan ikke beskrive præcist hvad det er. Mads arbejder på dette og forsøger 
at kontakte One for at få defineret problemet. Den eksisterende hjemmeside kan ikke 
opdateres, og ONE forlanger at dette gøres eller at den nedlægges før de åbner for vores 
domæne. Hvis der kommer yderligere udfordringer ved brugen af One kan det overvejes om 
der skal ledes efter en anden udbyder, men uanset udbyder vil det med stor sandsynlighed 
kræve mere brugerbetaling for at få en bedre service. 

b. Uwe har været i kontakt med alle de depotansvarlige undtaget Jørgen grundet sygdom og 
ferie. Han har taget billeder og lavet beskrivelser som kan bruges på hjemmesiden. Der er en 
del ting som er meget eftertragtede og ligeledes en del ting som ingen i grundejerforeningen 
låner. Mads vil sørge for at alt information vedr. depoterne kommer på hjemmesiden.  
For at sikre at alt i depoterne benyttes, skal der kun købes de ting som folk ikke selv køber.  

c. Mosteridag og Jubilæum afholdes fortsat den 9. oktober. Der er givet grønt lys til at benytte 
Hasle skole til formålet men der mangles stadig svar fra Aarhus kommune vedr. brugen af 
Hasle bold baner. På efterkant kan Mads oplyse at såfremt vi får mulighed for at benytte 
banerne, må de kun benyttes til deres hovedformål. Dvs. ingen opstilling af nogen art, kun 
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afvikling af fodbold eller tilsvarende. Der er flere klubber som benytter denne bane, og Mads 
kan konstatere at en af klubberne har planlagt én kamp d. 9. Okt. Indtil videre. 
Kresten undersøger mulighederne for musik og Ole som er lokal historiker vil meget gerne 
komme og fortælle om noget lokalt historie. Isabel undersøger prisen for at leje en 
hoppeborg. Der lånt et stort telt til formålet og hvis noget har en pavillon eller lign. vil det 
være fint at tage den med i tilfælde af regn. Klaus tjekker om vi har tilladelse til at sælge 
pølser og undersøger hvad der blev gjort tidligere. Idet der skal benyttes strøm (telt, 
mosteri, musik, bar, hoppeborg) skal det skolens kapacitet af strøm undersøges.  
For at få frivillige til at hjælpe på dagen vil Mads sende en mail til alle medlemmer på listen (IE 
udarbejder en liste).  
Vi skal undersøge mulighederne for at kunne betale med mobile pay og kontanter. På selve 
dagen kunne det være en god ide at have en ide kasse til medlemmerne. 

d. Vi har modtaget en beskrivelse fra Klaus vedr. Hasle fællesråd som beskriver hvad 
fællesrådet beskæftiger sig med. Denne bearbejdes yderligere og ultimativt placeres på den 
nye hjemmeside. 

e. Informationer fra Hasle Fællesråd vises på Grundejerforeningens nye side, og der skal 
arbejdes med hvorledes information fra Grundejerforeningen tilgår Hasle Fællesråd mest 
effektivt. 

f. Ferieplan bestyrelsen (alle) 
Der kommer et generelt skriv på hjemmesiden vedr. ferie. Uwe tjekker hvornår depotejerne 
holder ferie.  

g. Mads sender en mail til de nuværende medlemmer hvor bestyrelsen efterspørger frivillige 
hænder bl.a. til den kommende mosteridag/jubilæum.  

6. Øvrig opgave forslag 
a. Fælles rabataftaler 

i. Fibia (Stofa og TDC): Uwe vil kontakte Fibia for en mulig aftale. Vi kan tilbyde dem 
at lave noget markedsføring i foreningen mod billigere Fibia, vi vil ikke kunne 
garantere antallet af kunder. 

ii. Andet: (snerydning og hækkeklip) Der ses udfordringer i at ikke alle på en vej ønsker 
at være en del af en ordningen og derfor kunne der måske med fordel findes en 
vejansvarlig på alle veje så det ikke er direkte styret af grundejerforeningen.  

7. Andet 
a. Ny adresseliste sendes med dette referat 
b. Et medlem har efterspurgt vejskilte til en vejfest. Køb af vejskilte blev dog nedstemt på 

seneste generelforsamling. I vedtægterne skal der fremadrettet stå hvor meget bestyrelsen 
har råderet over, og hvor mange/hvem skal spørges hvis beløbet overskrider dette.  Dette 
emne skal op på kommende generelforsamlingen.  

c. Nye medlemmer: hvad skal der til? Vi skal lave noget rekruttering inden mosteridag/jubilæum 
i oktober. Hvordan det skal gøres vil blive klarlagt til næste møde 29.08.16. 

 


